
                            Zápis z valné hromady 2023, 

která se konala dne 21.2.2023 v obřadní síni Staré radnice v Trutnově. 

Program: -     Přivítání 

- Činnost klubu v roce 2022 

- Návrh činnosti na letošní rok 2023 

- Zpráva o hospodaření za uplynulý rok 

- Volba nového výboru 

- Změna stanov 

- Diskuze 

- Různé - narozeninová výročí 

 

1/Předseda klubu Tomáš Kubíček zahájil letošní valnou hromadu (dále jen VH) přivítáním 

členů klubu a seznámil je s programem. Proti programu nebylo vzneseno námitek. 

2/ Pan Kubíček shrnul přibližný výčet uskutečněných akcí v loňském roce: 

- Na VH dne 19.4.2022 čtení ze Zpravodaje pražské Společnosti bří. Čapků 

- 24.4. účast členů klubu v Uffu na divadelním představení hry Karla Čapka 

       „Válka s mloky“. 

- Koncem dubna se uskutečnila přednáška PhDr. Michala Pehra o Heleně 

Koželuhové, neteři bratří Čapků 

- 3.9. jsme oslavili 40. výročí založení klubu představením „Úklona klasikům“, 

koncert „Smyčcového dua“ za průvodního slova PhDr. Františka Novotného 

- 2.12. proběhlo kulturní představení  O věcech obecných čili Zoón politikon 

3/ Návrh činnosti na letošní rok: 

- Dne 20.3. přednese PhDr. Vašata v Muzeu Podkrkonoší přednášku o starostovi  

Malých Svatoňovic:  J. M. Vlčkovi . 

- Dále je v přípravě zájezd do mlýna v Hronově 

- Přednáška MUDr.  Jana Stránského 

- Přednáška Mgr. Hasana Zahiroviče 

- V červnu je naplánovaná další přednáška PhDr. Michala Pehra 

4/Zpráva o hospodaření: 

                       Hospodář Tomáš Karel seznámil přítomné se stavem hospodaření za  

                       uplynulý rok k 31.12.2022. Výsledek hospodaření je sice kladný, ale bez       

                       finanční podpory města by činnost KBČ byla velmi obtížná. V roce 2022 jsme od 

           Města Trutnova obdrželi dotaci ve výši 8 tis. Kč. 

5/ Volba nového výboru: 

                       Do výboru byli zvoleni: (bez titulů): Tomáš Kubíček předseda, Eva Šidláková ,  

                      Tomáš Karel, Juliana Trojanová jednatelka, Hana Horynová, Hana Jůzlová,   

                      Marcela Číhalová a Marta  Hejduková jako náhradnice.  

6/ Změna stanov: Ve stávajících stanovách klubu je uvedeno, že statutárním orgánem jsou                                                                                       

  všichni členové výboru.  Podle návrhu předsednictva klubu odsouhlasila valná 

  hromada změnu stanov tak, aby statutárním orgánem byl předseda a    

                          hospodář. 



7/ Diskuze: Výše členského příspěvku se od roku 2023 zvyšuje na 150,-Kč ročně. 

 

Tím byla VH ukončena. Mezi jednotlivými body obohatila program Mgr. Milena Janečková 

přednesem povídek z literární soutěže mládeže „Čapkoviny“ . 

Valné hromady se zúčastnilo 37 členů. 

 

Na závěr setkání byly předány květiny těmto jubilantům: paní Jančíikové, Málkové, Zachové, 

Ryšavé, Bradnové a panu Janatovi. Všem jubilantům bylo popřáno pevné zdraví. 

 

Zapsala: Hana Horynová 

 

                       

                                    

                         


